
Referat styremøte KPK 11.12.14 kl 1800

Sted
Stertebakke 2 A, 3612 Kongsberg (hos Karsten)

Til stede: Forfall:

Erlend Haug
Marcus Pettersen
Karsten Dons
Odd J. Resser

Tom-Andrè Kallager
Marinne Lodvir Hemsing

Logo, en gang til

Vedtak:
Om noen kommer opp med en god ide er det fint.
Dagens midlertidige får stå enn så lenge.
Forøvrig lar vi det ligge litt.

Ledermøte elv
Klubbens innspill ble godt mottat, sammen med regnearket.
Petter Thoresen la fram noen tanker om status på elve-norge, særlig konkurransedelen. Vedlagt, tar en 
kortversjon i møtet.

Terminlista skulle vært sendt ut fra NPF kort etter ledermøtet, men pga sykemelding er det ikke gjort.
Prøver å få den ut og ettersendt før styremøtet.

Aktiviteter 2015: 

Freestyle: Breddesamling basseng i februar, breddesamling Grettefoss i juni

Slalom: Jonny reiser til NY, Halvor til Bergen. Slalomaktiviteter på vent til ressurspersonene er tilbake? 
Bør sette av penger til bane på budsjett 2015 uansett.

Andre kurs og samlinger: 
• Nybegynnerkurs (Sette dato, deretter hvem?)
• Nybegynner kano i samarbeid med speiderne (Karsten)
• Teknikkurs (Dag S.? Odd sjekker)
• Sikkerhetskurs (Når kan Arild? Odd sjekker)
• Østerdalsrunde (Når passer det for Ingar)
• Sjoa III  (Hvem tar turlederjobben?)

Bassengtreningen:
Hvordan organiserer vi rulletrening og oppstart med 13-åringene:

• Sittestilling og tilpassing
• Padletak: Framdrift, sveipe, støtte
• Rulle 

Breddesamling en helg i vinter?
• Det spirer og gror i padlenorge. Jeg ønsker å få til en breddesamling i basseng.



Tilbud til havpadlerne?
• Kurstilbud: Kameratredning, egenredning og rulle. Ta betalt for dette?

◦ Marcus tenker på opplegg, datoer og hjelpeinstruktører, snakker med Håkon
◦ Klart til kommende styremøte (januar)

Telling av elvebua
Fra sist:
Det mangler 1 stk Pyrhana Inazone. Splitåre mangler. Hvem har lånt disse? Erlend: Epost til alle. Status?
Kommer...

Årsmøte 2015
Dato: 17. februar kl 1800 
Saker som ønskes behandlet skal være styret i hende innen 3. februar.

Valgkomite: Ingar – vil du ha med noen flere?

Eventuelt/Hvilke andre saker må vi ta opp?
Tømme kanobua?

• Vi må inn på avtalen og se hva som står. Saken må opp igjen på et senere styremøte. 
• Karsten kontakter Eirik Winsents

Havkajakk?
• Erlend sjekker budsjettstatus, så tar vi resten på epost.

Tønnegrill?
• Budsjett neste år, ca kr 500

Rydde gamelt og ubrukt i elvebu
• Tas ved sesongstart

Referat føres i møtet.

09.12.14
Odd J.
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